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Nyt fra festudvalget

Det har været et usædvanligt år uden loppemarked og sommerfest. Udlejning af telte og borde/bænke har også
ligget meget stille hen over sommeren. I sensommeren har der været mere gang i havefesterne igen med de udsatte
konfirmationer m.m. Måske de seneste tiltag ændrer lidt på det igen.
Udlejningslisten er opdateret med det aktuelle antal rekvisitter, se bagsiden Du kan reservere ting ved at skrive til
udlejning@gf-aldershvile.dk med oplysning om hvad du ønsker til hvilken dato. Såfremt det bliver muligt at afholde
større arrangementer i 2021 vil loppemarked og sommerfest blive afholdt lørdag d. 5. juni. Skriv det ind i
kalenderen allerede nu eller klip dette ud og sæt på køleskabet. Alternativt kan du altid se det på hjemmesiden.
Man kan håbe på at vejret den 5. juni 2021 bliver så godt som i 2018.

På vegne af festudvalget, Frank
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ON / OFF FODBOLDMÅL PÅ PLÆNEN

Kære alle,

Vi har desværre været nødt til at flytte fodbold-
målene på plænen ind bag ved skuret og låse dem
fast med en wirelås.
Baggrunden er, at flere omkringliggende huse har
oplevet gener med boldspil på sene tidspunkter,
nogle gange helt ud på nattetimerne. Vi håber
fortsat, at plænen og målene vil blive brugt flittigt i
tidsrummet 8-20!

Koden til låsen: 2300

Hold venligst koden inden for grundejerforeningen og
venner, og husk at sætte målene tilbage og låse dem
fast igen efter brug.

På bestyrelsens vegne, Peter Ravn-Jørgensen
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NYT FRA FORMANDEN

Vejarbejder i 2020

Gigabit:
Der blev i april afholdt afleveringsforretning med Gigabit. Ved en gennemgang af Gigabits
retableringer efter nedlægning af fibernet blev der kun konstateret få fejl og mangler ved firmaets
arbejde. Alle fejlene og manglerne blev meget hurtigt udbedret af Gigabits entreprenør og
efterfølgende godkendt af bestyrelsen.

TDC:
Der er endnu ikke afholdt afleveringsforretning med TDC, da der forsat er mange fejl og mangler
ved retableringen efter TDC´s nedlægning af fibernet. Årsagen skyldes bl.a., at TDC har haft en
voldgiftssag med deres entreprenør, da kvaliteten af entreprenørens arbejder ikke var i orden, og
TDC derfor ikke ville betale for arbejdet. Endvidere har coronaen sinket arbejdet.
Bestyrelsen har rykket TDC adskillige gange for at få TDC til at udbedre alle fejl og mangler ved
deres arbejde. Vi har endvidere fremsendt en lang liste med vores krav til retableringerne efter
nedgravningen af fibernettet, der bør være udført før, der holdes en endelig afleveringsforretning,
hvor også Københavns Kommunes tilsynsførende vejinspektør skal deltage. TDC har nu lovet, at
der sigtes mod at afholde afleveringsforretningen d. 26. oktober 2020.

HOFOR:
HOFOR har langt om længe og efter flere rykkere påbegyndt udbedringen af retableringen af
kørebanen på Æginavej ud for det grønne anlæg efter en større reparation af
fjernvarmeledningerne under kørebanen sidste år. Jeg forventer, at kørebanen vil blive bragt i
orden inden for kort tid. Vedr. gravearbejdet på Jansvej, hvor HOFOR i foråret udførte 2 større
udgravninger for ar reparere fjernvarmeledningerne i vejen, er de indledende reperationer udført
har de endvidere lovet, at bump mv vil blive retableret i oktober. Den endelige overfladebelægning
på Jansvej vil blive lagt på i foråret 2021, sv.t. ca. 1 år efter gravearbejdet, for at sikre at der ikke
kommer eventuelle sætningsskader i det afsluttende slidlag.

Foreningens vejvedligeholdelse:
Bestyrelsen havde i år planlagt, at der skulle udføres større reparationer af foreningens fortove og
kørebaner, og herunder en revneforsegling af alle revnerne i kørebanerne. For ikke at komme i
karambolage med TDC og Gigabits omfattende retableringer ville vi vente med at starte vores
arbejder til efter, at retableringerne er udført. Desværre er det endnu ikke sket, så der vil kun være
kort tid, inden det bliver for koldt til asfaltarbejder, til at udføre reparationer af huller i kørebanerne
samt mindre nødvendige fortovsreparationer i år. Den ubrugte del af budgettet for 2020 vil vi
overføre til 2021, hvor vi så kan få udført flere vejreparationer. Vi vil endvidere få udført en
oprensning af alle vores 111 vejbrønde i december efter løvfald, hvilket ellers først var beregnet til
at skulle ske først i det nye år.

Ove Løbner



FEST OG FARVER – HUSK FESTUDVALGETS UDLEJNING

BELÆGNINGSSKADER I FORENINGEN?

1 stk. Popcornmaskine / kr. 400,-

I nkl. Alt til 50 kræmmerhuse færdige popcorn

1 stk. Pølserister / kr. 50,-

1 stk. Pølsebrødsrister / kr. 50,-

1 stk. Flødebollekastemaskine / kr. 50,-

5 stk. Langbord 50 x 250 cm inkl. 2 bænke / sæt pris kr. 50,-

3 stk. Telte 4 x 8 m / kr. 150 pr. stk.

1 stk. Pavillon (trapezstativ) / kr. 75,-

5 stk. Borde (plast) 60 x 125 cm / 25,- pr. stk.

2 stk. Borde (træ) 80 x 185 cm / kr. 25,- pr stk.

1 stk. Bord (træ) 48 x 130 cm / kr. 25,-

14 stk. Cafestole (plast) / kr. 5 pr stk.

2 stk. EL-terassevarmere / kr. 50,- pr stk.

1 stk. Ukrudtsbrænder inkl. gas / uden beregning
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Ikke alt slid på vores veje, fortove og bræmmer er
lige reglementeret...

Vi opfordrer til, at grundejerne tager kontakt til
entreprenøren, hvis man er vidne til at vejskader
opstår pludseligt - typisk efter tunge køretøjer har
kørt, hvor de ikke skal. Sådanne skader bør
repareres, af dem der laver dem.

Tag gerne billeder, kontaktoplysninger mv og gør
entreprenøren opmærksom på problemet.

Kan sagen ikke klares umiddelbart, så orientér
gerne bestyrelsen på

bestyrelsen@gf-aldershvile.dk


